
 

Referat skolebestyrelsesmøde d. 25.april 2024 Kl. 17.00 – 20.00 

 

Dato: 25.04.24 opstillingsmøder i begge afdelinger, herefter SB møde i Gadbjerg 
Deltagere: Bjarke, Ulrich, Frank, Lene, Mie, Pernille, Hanne, Lene og Joan 
Afbud: Pernille, Claus 
 

 

Forplejning kl. ca. 18 

Mødeleder: Mie 

Punkt Emne Sagsfremstilling Drøftelse/beslutning 
1. Godkendelse af 

referat fra d. 
06.03.24 

Referat er til godkendelse.  Godkendt 

2. Elevrådet Elevrådet deltager ikke 
denne gang pga. 
opstillingsmøder 

 

3. Bordet rundt – 
med fokus på 
den gode historie 

 Flot program ifm. Københavnerturen for 8. årgang. 
Skolen deltager med et stort hold elever fra flere 
klasser i Landsturnering i SKAK  
Lejrskolen for 6. årgang på Bornholm - igen i år et 
godt program. 
Udtræksfagnene er netop offentliggjort, og 
prøvefagene blev fint fordelt. Fint arbejde omkring 
forberedelse af eleverne til prøverne. 
Arrangementet tidligere på året for forældrene har 
gjort, at forældrene kan støtte deres børn 
derhjemme. 
 
Stor interesse i personalegruppen vedr. valg til SB 
og MED-udvalg. 
Vores nye læsevejleder er kommet godt i gang. Der 
er også valgt ny TR’er for lærerne.  

4. Opstillingsmøder 
til valg af SB 2024 

Der afholdes 
opstillingsmøder i begge 
afdelinger kl. 17.00-17.45  
SB drøfter resultaterne af de 
to opstillingsmøder, og en 
evt. efterflg. proces med at 
skaffe forældrerepræsenter 
til bestyrelsen drøftes. 
Medarbejderrepræsentanter 
Charlotte og Hanne er valgt 
for 24/25 
 

Der mødte desværre ikke nogen kandidater op. 
Bestyrelsen og skolens ledelse vil kontakte evt. 
kandidater i løbet af den nærmerste fremtid. 

5. Fremtidig 
struktur i 
Gadbjerg afd. 

Ledelsen har udarbejdet en 
oversigt over, hvordan den 
fremtidige struktur i 
Gadbjerg forventes at se ud. 
Bilag. Drøftelse af Gadbjerg 
afdelingens fremtidige 
struktur 

Elevtallene for Gadbjerg afdelingen for de 
kommende år blev gennemgået. 
Skolen ønsker, at det bliver en politisk beslutning, 
hvad der skal ske med Gadbjerg skole 
fremadrettet.  
Ledelsen har også en bekymring ift. børnenes 
sociale udvikling, hvis elevtallet udvikler sig 



negativt. Pædagogisk kan det blive en udfordring 
at skabe et godt læringsmiljø for børnene, og også 
et godt arbejdsmiljø for personalet. 
Bestyrelsen bakker ledelsen op i denne 
problemstilling. 
Problemstillingen er forelagt skolechefen, som 
bringer det videre til politikkerne. Bestyrelsen vil 
gerne holdes orienteret samt følge processen tæt. 
Den oprindelig aftale ved sammenlægningen var, 
at børnene fortsat skal gå i skole i det distrikt de 
hører til. Den aftale skal ikke længere efterleves. 

6. Planlægning 
skoleåret 24/25 

Ledelsen orienterer om, 
hvor langt vi er i 
planlægningen 

Oprindeligt skulle der spares 4 stillinger, men 
skolen undgik at skulle indstille til forflyttelse pga. 
naturlig afgang og barsel. 
Fagfordelingen er gået i gang, hvor der bl.a. tales 
med hver enkelt medarbejder. 
Udeskolen fortsætter i indskolingerne  
Nyt tiltag  på Mellemtrinnet: Unge Forskere, hvor 
fagene naturfag, matematik og dansk er inddraget. 
Mellemform-holdet er kommet rigtig godt i gang, 
og der er kommet flere elever til.  
Strukturen er ved at være på plads. 
Indskolingen og mellemtrinnet skal knyttes tættere 
sammen.  
 
Nyt tiltag til næste år – fagudvalgene ændres til 
kompetence-fora, hvor der er fokus på det hele 
menneske og ikke bare de fag-faglige 
kompetencer. 
I det nye tiltag vil vi arbejde mere bevidst med de 
andre kompetencer, som understøtter læring og 
udvikling 

• Læringslyst/motivation/fordybelse 
• Krop & Psyke (nye veje i 

undervisningen/skoledagen - bevægelse, 
mental sundhed) 

• Leg & læring i undervisningen, 
pauseaktiviteter (skak, legepatrulje, 
brætspil, krea osv.) 

• Sociale medier, den digitale tid, 
fritid/skoletid, sprogbrug, AI, analog vs. 
digital, teknologiforståelse 

• Børne- og voksenkultur i en skole/SFO-
kontekst.  

I arbejdet skal der indgå et undervisningsforløb på 
tværs af klasser og store hjælper små. Samt en 
mindre fremlæggelse for hele personalegruppen 
om deres erfaringer. (videndeling) 
Personalet vælger efter interesse. 
   

7. SFO lukkedage 
24-25 

Beslutning om lukkedage i 
SFO 24-25. Bilag med 
ledelsens forslag 

Forslaget er godkendt, og sættes på hjemmesiden. 
Ferie 

8. Evt.  Skolebestyrelsen sammen med lokale foreninger 
har været medunderskriver på et brev til 
kommune om at købe huset på hjørnet ved skolen 



i Gadbjerg, med formål om nedrivning og 
udlægning i græs/parkering 

9. Punkter til næste 
møde 10.06.24 

De nyvalgte repræsentanter 
deltager i mødet 

 

 

Bilag: 

• Fremtidig struktur i Gadbjerg afdelingen og orienteringsbrev til forældre 
• SFO lukkedage 

 

Møderække: 

10.06.24 Bredsten, mødeleder Bjarke 
 


